
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 5. 4. 2023 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
VV schvaluje 

 

72/23. Zapisovatele zápisu Ing. Ivana Trusková    - 18 hlasů pro. 
73/23. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

p. František Dlesk a p. Albert Jíra    - 18 hlasů pro. 
74/23. Program jednání       - 18 hlasů pro. 
75/23. Návrh na vyznamenání      - 18 hlasů pro. 
76/23. Návrh na odměnu 5000 Kč pro zhotovitele webových stránek - 18 hlasů pro. 
77/23. Návrh na usnesení      - 16 hlasů pro.  
 

VV bere na vědomí 
 

140/23. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček.  
141/23. Provedení vyhodnocení společného zasedání (28. 3. 2023), které provedl p. starosta OSH Jaroslav 

Šimáček. 
142/23. Vyhodnocení valných hromad v okrscích, které provedl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček.  
143/23. Vyhodnocení okresního plesu, které provedl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
144/23. Informace k čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2023, které přednesl předseda OKRR p. Václav Lašek 

a doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  
145/23. Informace z odborných rad, které přednesli vedoucí odborných rad. 
146/23. Informace z OKRR, které přednesl vedoucí OKRR p. Václav Lašek. 
147/23. Seznámení s činností AZH, které provedl vedoucí AZH p. Václav Drha. 
148/23. Informace k novým webovým stránkám, které přednesl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
149/23. Informace k zapůjčení překážek na MČR dorostu v Domažlicích, které přednesl p. starosta OSH 

Jaroslav Šimáček a doplnil vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS. 
150/23. Informace k oslavám sv. Floriána v Zavlekově 7. 5. 2023 a oslavám ve sborech, které přednesl p. 

starosta OSH Jaroslav Šimáček.   
151/23. Informace k HVP, snížení nájmu za kancelář OSH, školení hospodářů OSH, problému SDH Tedražice, 

které podal p. starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
152/23. Informace z KSH, které přednesl Josef Veith náměstek starosty KSH a doplnil p. starosta OSH Jaroslav 

Šimáček. 
153/23. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně obnovení smlouvy s TOI TOI. 
154/23. Příspěvky do diskuse ohledně žádosti na poskytnutí finančních prostředků na MČR dorostu 

v Domažlicích – náměstek starosty OSH p. František Ryba, starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, 
náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., vedoucí OROO p. Albert Jíra. 

155/23. Diskusní příspěvek Bc. Petry Pytlové, DiS., vedoucího OKRR p. Václava Laška, náměstka starosty OSH 
p. Bohumíra Bucifala, DiS. 

 
Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno 

- 16 přítomných členů VV bylo pro. 
 
Účast na zasedání - 18 přítomných, 1 člen VV se omluvil a    

 2 odešli před koncem jednání. 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 

……………………………..….       ………….……………………... 
František Dlesk                  Albert Jíra 

 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 5. 4. 2023 



Z Á P I S 

 
z 11. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 5. 4. 2023 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
Jednání zahájil p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Seznámil s programem, 
který byl všemi hlasy schválen bez připomínek. Zapisovatelem byla zvolena Ing. Ivana Trusková. pp. 
František Dlesk a Albert Jíra byli zvoleni jako ověřovatelé zápisu. P. starosta  OSH Jaroslav Šimáček 
provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, všechny úkoly byly splněny.  
 
Následovalo hodnocení Společného zasedání VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  Klatovy. 
Vyhodnocení společného zasedání, které proběhlo 28. 3. 2023, provedl starosta OSH p. Jaroslav 
Šimáček. Účast byla dobrá. Jediný okrsek, který neměl svého zástupce, byl Měčín, bohužel tento 
problém v tomto okrsku stále přetrvává. Výbor se pokusí s vedením tohoto okrsku domluvit. 
 
Vyhodnocení Valných hromad okrsků. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček promluvil o tom, že zástupci 
obvodů, kteří jsou zvoleni do VV, je nutné, aby se účastnili Valných hromad. Stává se, že zástupci 
některých okrsků neznají svého zástupce ve VV. Schůze hodnotil pozitivně.  Často se Valných hromad 
účastní také náměstek starosty KSH p. Josef Veith. Nikdo další informaci neměl.  
 
Vyhodnocení plesu provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Celý ples hodnotil velice pozitivně, 
panovala dobrá atmosféra, účast nebyla vysoká, ale poděkoval všem zúčastněným i těm, kteří se 
podíleli na organizaci. Za 31 200 Kč se prodala tombola. Ples vydělal cca 64 tisíc Kč. Náměstek starosty 
KSH p. Josef Veith také hodnotil pozitivně, až na menší účast. 
 
Čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2023 přednesl předseda OKRR p. Václav Lašek. V rozvaze máme 
stanoveno na příjmy 1770 tis. Kč a 1503 tis Kč na výdaje. Zatím jsou příjmy 1544  tis. Kč a 724 tis. Kč 
zatím výdaje – největší výdaj jsou odvedené členské příspěvky do Prahy. Zatím těžko hodnotit, vše 
se pořádně nerozběhlo. Dotace jsou odsouhlasené z Plzeňského kraje cca 500 tis. Hospodaření je 
naplánované dobře a vývoj je dobrý. Příspěvky zaplatila všechna SDH. Tyto informace doplnil starosta 
OSH p. Jaroslav Šimáček ohledně předávání informací na SDH. Dále promluvil k dotacím, zatím není 
nic 100 %, ještě čekáme na veškeré odsouhlasení a přidělení. Určitě nějakou dotaci dostaneme. 
Předpoklad je pořídit pro okres větší stany pro nepřízeň počasí, okres má jen malé 3x3. 
 
Následovaly informace z odborných rad.  
ORR – informace podal vedoucí ORR p. Josef Noha – rada se sešla již dvakrát. Byly řešeny především 
termíny a zabezpečení soutěží a OZ k tomu. Změnilo se místo pro pořádání soutěže v Bystřici nad 
Úhlavou z důvodu úprav prostor, ve kterých soutěž probíhá, takže se přesunují soutěže Vyřazovací 
kolo žen a dorost na Rabí. Na soutěže je připraveno OZ, zatím nejsou nominování rozhodčí. 14. a 21. 
4. 2023 proběhne školení rozhodčích a tam budou rozhodčí osloveni a ustanoveni. Školení je pro 
všechny rozhodčí. Předcházíme tím problémům, kdy pak sháníme rozhodčí až na místě soutěže, 
především v případech, že se někdo neomluví. Do konce května musí proběhnout okrsková kola. Na 
obvodech nebude použitá časomíra okresu Klatovy, aby nebyly problémy, že se nedostalo na 
všechny. Lze domluvit s panem Václavem Toušem na různé soutěže za určený poplatek zapůjčení s 
obsluhou, pokud tedy bude mít čas, je ale velmi vytížen. Z ÚORR víme, že ostatní okresy nemají 
nikoho k časomíře a mají s tím hodně špatné zkušenosti. Takže velké díky patří Václavu Toušovi. 
Seznam soutěží byl uveden ve Zpravodaji č. 1/2023. Krajská soutěž 24. - 25. červen v Domažlicích. 
MČR  dorostu také v Domažlicích 1. – 3. 6. 2023. 
 



ORM – informace podal vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS.  – od ledna již proběhlo zimní setkání 
v Sušici s rekordním počtem účastníků. V dubnu proběhlo doškolení v Žihobcích pro vedoucí. Jednání 
odborných rad v rámci republiky se uskutečnilo v Přibyslavi, všichni obdrželi hodně informací – 
informace budou přeneseny na jednání vedoucích okresu Klatovy - 6. 4. 2023 v Janovicích.  
 
ORŽ – Informace podala vedoucí ORŽ Marie Kořínková, DiS. – hodně se vše prolíná s ORR. 
20. 4. 2023 by se měly na radě domluvit na rozhodčích z řad žen. Nabídla pomoc ORM, která bude 
určitě využita.  
 
OORP – informace podala Ing. Ivana Trusková, vedoucí OORP. Proběhlo vyhodnocení okresního kola 
PO očima dětí a mládeže 2023, byly vybrány nejlepší práce a ty byly zaslány na kraj. Ocenění   za 
první tři místa budou předána v rámci vyhodnocení hry Plamen. V současné době jsou naplánovány 
dva termíny zkoušek pro získání odbornosti Preventista II a III. Sušice – 19. 4. 2023 a Klatovy 28. 4. 
2023. 
 
AZH – informace podal vedoucí AZH p. Václav Drha – plánovaný výlet AHZ byl původně jen do ZOO, 
ale asi by to bylo málo, tak se uvažuje nad tím, že bude ještě zastávka ve Zbirohu na zámku. Vedoucí 
AZH p. Václav Drha požádal, zda by nebylo možné vyměnit jeho osobu jako hlasatele. Starosta OSH 
p. Jaroslav Šimáček upozornil, že pan Václav Drha slíbil, že s ním jako hlasatel dotáhne volební 
období.  
 
OKR – informace podal vedoucí OKRR p. Václav Lašek – zhodnotil práci rady, pravidelně se kontroluje 
účetnictví po měsíční uzávěrce. Vše funguje na výbornou. 
 
OROO – informace podal vedoucí OROO p. Albert Jíra – pochválil společné zasedání s OORP. 
Informace z krajské odborné rady - jednalo se o humanitárních sbírkách, je vydané nařízení. 
Upozornil na nepravdivá čísla v závěrečných hlášeních. Předpokládá se, že je to nepochopení určitých 
položek hlášení.  
 
V rámci bodu různé bylo diskutováno následující: 
 
Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček promluvil o nových webových stránkách, které vytvořil Vladimír 
Wirth společně se svým kamarádem. Staré stránky fungovaly do konce března. Doménu platíme, 
takže jsme nikoho dál nepotřebovali. Jen dva dny stránky nešly a jsou moc hezké. Navrhl odměnu 
pro tvůrce stránek ve výši 5000 Kč. V rámci diskuse a bodu různé toto nikdo nerozporoval.  
 
Další informaci podal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček ohledně MČR v Dorostu, které proběhne 
v Domažlicích. OSH Klatovy obdrželo dopis z OSH Domažlice a zároveň proběhlo krajské zasedání 
v Dobřanech, zde byla přednesena výzva, aby se okresy podílely finančně na pořádání tohoto MČR v 
Dorostu v Domažlicích. Tento návrh se nesetkal s pozitivním ohlasem. OSH Domažlice žádá o 
zapůjčení překážek, což není problém. Doplnil vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS. Ohledně 
krajských dotací, které my vkládáme především do nákupu překážek na okrscích a OSH Domažlice ne 
a pak si musí půjčovat mimo okres. Žádost je na překážky na 4 dráhy – půjčí SDH Sušice, Klenová, 
možná Štěpánovice a Luby. Požádáme o dopravu HZS.  
 
Následná informace od starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka se týkala oslav sv. Floriána, které 
proběhnou 7. 5. 2023 v Zavlekově. Upozornil, že účast členů VV je vhodná.  Dále promluvil o oslavách 
ve sborech, kterých je letos hodně. 3. 10. a 17. června jsou oslavy ve 2 sborech najednou, je pak 
problém s účastí funkcionářů za VV. Následně zmínil pár informací k HVP , kde jsou změny ve vedení, 
příspěvek je ve Zpravodaji č. 1/2023. Jsme jediný okres, který má zajištění pojišťovny přes OSH, díky 
tomu máme zaplacenou polovinu nájmu, který nám teď město dokonce snížilo o 2000 Kč.  



 
Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček dále pokračoval s dalšími informacemi - 15. 4. 2023 proběhne  
shromáždění starostů v Přibyslavi. Proběhlo školení hospodářů OSH. Byla paní Janečková –  
31. 3. 2023. Hlavní náplní bylo účtování a vše kolem dotací. Jednání ohledně sporu SDH Tedražice a 
paní Kodýdkové je uzavřené. Byly předložené konzultace s panem Bochňákem. To co udělal SDH 
Tedražice bylo v pořádku, jen neměl potvrzené předání pozvánky na jednání. SDH Tedražice bylo v 
některých věcech poučeno. Nejspíš se paní Kodýdková odvolá do Prahy.  
 
Informace z krajského shromáždění podal i náměstek starosty KSH p. Josef Veith. Společné zkoušky 
pro rozhodčí mládeže proběhly 25. a 26. 3. 2023 v Kladrubech. Stanislav Míšek doplnil, že účast byla 
asi 52 rozhodčích z kraje, za Klatovský okres byly 3 osoby. Je připraveno organizační zabezpečení 
krajského kola hry Plamen. Promluvil o připravovaném MČR Dorostu v Domažlicích, kde proběhla 
diskuse kvůli příspěvkům na soutěž. Kraj přislíbil 1 mil Kč na nové stříkačky. Budou půjčovány v rámci 
kraje, umístěné budou na PS. Bude předávací protokol pro zapůjčení. Splácení dluhu probíhá nadále 
dobře.  S firmou TOI TOI je obnovená smlouva o poskytnutí těchto zařízení. 
 
Náměstek starosty OSH p. František Ryba promluvil k MČR Dorostu a uvedl, jestliže pořádá republika, 
neměli bychom na tuto soutěž jako okres nic přidávat. Toto doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, 
že nejsme oficiálně nijak požádáni. Reagovat budeme, až přijde žádost oficiálně. Dále se vyjádřil i 
vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS. a uvedl, že také není pro dávat peníze, pomoc a půjčení 
překážek není problém. Ve stejném duchu doplnil i vedoucí OROO p. Albert Jíra.  
 
Následoval dotaz Bc. Petry Pytlové, DiS. ohledně pojištění – musí být v evidenci zaškrtnutí sportovci 
– jinak nic nedostanou při úrazu. Ten co se mu něco stane, musí být veden v evidenci jako sportovec, 
jinak není možné pojistné plnění.  
 
Vedoucí OKRR p Václav Lašek informoval k akciím u HVP. Jsou 3 varianty akcií. Lez zjistit u pí 
Šteigerová u HVP. Případné převody – odešly všem starostům okrsků informace e-mailem.  
 
Vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS. informoval o okresních stříkačkách, na kterých probíhá nějaká 
oprava.  
 
Byly schváleny návrhy na vyznamenání. 
Nikdo další se nehlásil do diskuse ani neměl připomínky k návrhu odměny pro tvůrce webových 
stránek, která tímto byla schválena.  Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček všem poděkoval a ukončil 
jednání.  
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 

……………………………..….      ………….……………………... 
František Dlesk                         Albert Jíra 

 
 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková                                                          V Klatovech 5. 4. 2023 
 


